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Verantwoording afgelopen raadsperiode 

Wat waren belangrijke punten tijdens deze periode?  

De Floriade is met veel tamtam ontwikkeld, gestart en in een flop 
geëindigd. De deceptie was compleet toen bestuurders en directie 
rollebollend over straat gingen. Wij zijn van begin af tegen dit project 
geweest. De reden hiervoor was dat dit een heilloze missie was, er is nog 
nooit een Floriade geweest die geld heeft opgeleverd. Iedere keer moest 
de organiserende gemeente de tekorten van vele miljoenen bijpassen. 
Ook nu was het niet anders. Wij zijn jaren afgeschilderd als 
doemdenkers, maar uiteindelijk hebben we (helaas) gelijk gekregen. 
Floriade en Greenpark zullen dit jaar en de komende jaren flinke gaten 
slaan in budgetten van de deelnemende gemeenten. Voor Venray 
betekent het dat er met de kennis van nu een bedrag van 4,5 miljoen 
euro betaald moet worden. Daar hadden we veel andere nuttige dingen 
mee kunnen doen.  

Ondanks de gemeente is er eindelijk een oplossing gekomen over het 
circuit de Peel. Waar de gemeente volhardde in haar starre houding die 
keer op keer werd afgestraft door de rechter, hebben de drie 
belanghebbende partijen zelf met elkaar onderhandeld en een 
acceptabele oplossing gevonden. Ook dit is zelfsturing! De SP heeft van 
begin af aan de bezwaarmakers ondersteund en waar mogelijk geholpen 
in hun strijd met de gemeente. We zijn blij dat nu een oplossing is 
gevonden die voor hen acceptabel is. 

De bezuinigingen en de lastenverzwaringen zijn elk jaar een hot item 
geweest. Inmiddels zijn we zover dat veel verenigingen en organisaties 
niet nog meer kunnen bezuinigen. De burger van de gemeente Venray is 
diegene die hiervan de rekening betaalt. Dit kan zijn in hogere lasten, 
maar ook zaken waar je niet direct aan denkt zoals hogere 
parkeertarieven, duurdere vergunningen, steeds minder dienstverlening 
door de gemeente. Wij hebben de diverse begrotingen mede om deze 
reden nooit goedgekeurd. 
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Een andere prioriteit was de stationsomgeving. Deze was jarenlang 
moeilijk bereikbaar voor mensen met een beperking, doordat er overal 
fietsen stonden en lagen wegens gebrek aan stallingsruimte. Leden van 
de SP hebben bij het station met reizigers gesproken en de resultaten 
daarvan verwerkt in een motie. Inmiddels is de omgeving van het station 
helemaal opgeknapt en ziet het er goed uit. 

Een belangrijk punt is de actie Dubbelspoor geweest. Wij willen heel 
graag een dubbelspoor op de Maaslijn. In samenwerking met andere SP-
afdelingen langs de Maaslijn en samen met de Statenfractie hebben we 
een enquête onder de reizigers gehouden en de resultaten daarvan 
gebruikt om onze standpunt uit te leggen bij de Provinciale Staten en de 
diverse raden. Inmiddels zijn onze plannen overgenomen en het is nu 
nog wachten op de uitvoering. 

Wij hebben ons actief ingezet voor het behoud van de nachtapotheek in 
Venray. Inmiddels is duidelijk dat deze in elk geval tot eind 2013 open 
blijft. Als het aan ons ligt, is hij ook in 2014 gewoon open.  

We hebben het voorstel van het labourhotel besproken en op de 
beoogde locatie afgewezen. We vinden het niet juist dat mensen zo dicht 
bij de snelweg wonen en we vinden dat mensen niet op een 
industrieterrein moeten wonen.  

 Zo vinden we de locatie van de vierde sporthal en het jongerencentrum 
ook niet juist. Volgens ons horen jongeren in het centrum thuis. Een 
sporthal hoort volgens ons ook centraler te liggen.  

We hebben de plannen rondom het MFC Brukske gesteund, omdat we 
vinden dat in deze wijk een grondige renovatie nodig is.  

Bij de behandeling van de begroting voor 2013 hebben we een 
tegenbegroting gemaakt die we ook hebben ingediend. Deze liet zien dat 
je ook op een sociale manier kunt bezuinigen, maar van onze suggesties 
is niets overgenomen. 

Om tot onze standpunten te komen hebben we vaak met elkaar 
gediscussieerd en met inwoners van Venray gesproken. We zijn 
regelmatig ter plekke gaan kijken wat plannen op papier in “het echt” 
voor effect hebben voor mens, natuur en milieu. 
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SPeerpunten 

1. Armoede actief Aanpakken 

2. Zorg zonder Zorgen 

3. Wij willen Wonen 

Armoede actief Aanpakken 

Armoede is een groeiend probleem. De voedselbank is helaas de snelst 
groeiende bank. Er zijn zelfs al wachtlijsten, terwijl we ervoor moeten 
zorgen dat deze bank overbodig wordt. Het aantal kinderen dat in 
armoede opgroeit is 1 op de 10. Voor Venray betekent dit dat ongeveer 
1000 kinderen  en jongeren in armoede leven.  

Veel mensen hebben de laatste jaren hun baan verloren door 
reorganisaties en faillissementen. Het vinden van een nieuwe baan is 
moeilijk. In de sociale werkvoorziening staat de arbeidsproductiviteit 
vaker centraal dan het rekening houden met de mogelijkheden van de 
mensen die daar werken. Het huidige kabinet laat zien dat het absoluut 
niet in staat is deze problemen op te lossen. De plannen zullen op lokaal 
niveau moeten ontstaan.  

De SP wil dat:  

De gemeente meer mogelijkheden krijgt om armoede te bestrijden, 

schulden te saneren en te voorkomen dat kinderen opgroeien in 

armoede. De vrijlatingsregeling voor mensen die vanuit de bijstand 

gaan werken wordt verruimd. 

De gemeente meer mogelijkheden krijgt om bijzondere bijstand te 

geven. 

De toegang tot tijdelijke bijstand voor kleine ondernemers 

vereenvoudigt, door bij de vaststelling van het vermogen de waarde 

van onroerende goederen niet mee te nemen.  
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De gemeente een ruimhartig kwijtscheldingsbeleid voert voor 

huishoudens met een inkomen tot bijstandsniveau.  

De gemeente de gemeentelijke heffingen en tarieven gematigd laat 

stijgen 

De gemeente een leer-werkbedrijf opricht om mensen aan het werk 

te helpen. Hier kunnen mensen die geen werk vinden scholing 

volgen en praktijkervaring opdoen tegen een eerlijk loon.  

Het leer-werkbedrijf ook kan helpen bij het zoeken naar vacatures 

en de voorbereiding van sollicitaties.  

De gemeente stopt met het inwisselen van betaald werk voor 

vrijwilligerswerk.  

De sociale werkplaats NLW blijft bestaan. De doelstelling van de 

sociale werkplaats blijft het bieden van zinvolle arbeid aan mensen 

die door hun beperkingen niet voor reguliere banen in aanmerking 

komen. De aandacht voor individuele begeleiding moet blijven. 

Braakliggende stukjes grond beschikbaar gesteld worden aan 

minima. Zij kunnen dan een groentetuin beginnen. Dit bespaart hen 

geld en bevordert gezond eten.  

In navolging van een aantal grote steden ook in Venray bekeken 

wordt of de voedselbank behoefte heeft aan grond voor een 

groentetuin. De opbrengst kan zij op haar beurt verdelen onder haar 

cliënten.  
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Zorg zonder Zorgen 

Er staat ons veel te wachten op het gebied van zorg. Belangrijke 

zorgtaken worden door de rijksoverheid bij de gemeente neergelegd. 

De gemeente wordt verantwoordelijk voor de uitvoering van een 

gedeelte van de AWBZ en de jeugdzorg als onderdeel van de Wmo 

(Wet maatschappelijke ondersteuning). Zij moet zaken gaan regelen 

waar ze weinig ervaring mee heeft en met minder budget. 

Wij vinden dat zorg dichtbij de mensen georganiseerd moet worden, 

maar dan wel op een goede manier. Wij hechten veel waarde aan 

goede lichamelijke en geestelijke gezondheid en zijn graag bereid 

daarin te investeren. We vinden het belangrijk dat er een zorgcentrum 

in de buurt is. Wij willen een gemeente die zich druk maakt om 

behoud van voorzieningen als een nachtapotheek, een huisartsenpost, 

goede verzorgingshuizen en een goed georganiseerde thuiszorg. Zorg 

mag niet afgeschoven worden op mantelzorgers en daartoe gedwongen 

vrijwilligers uit de bijstand. 

De SP wil dat: 

De gemeente al het geld dat zij krijgt voor Wmo en jeugdzorg 

‘oormerkt’. 

De kosten van diensten en producten in de Wmo duidelijk 

controleerbaar zijn. 

De indicatiestelling het werk blijft van professionals uit de zorg.  

Er een basistarief komt voor thuiszorgorganisaties, zodat er niet 

meer onder de kostprijs gewerkt kan worden.  

Er afspraken over de garantie van werk gemaakt worden. De 

gemeente moet bij de onderhandelingen over contracten nu al 

bedingen dat er niet meer met nul-urencontracten gewerkt wordt.  
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De gemeente de zorg zoveel mogelijk in eigen hand houdt en niet 

overlaat aan de markt.  

Aanbestedingen zoveel mogelijk worden vermeden.   

Mantelzorgers goed ondersteund worden.  

Zinvolle dagbesteding voor ouderen en mensen in de geestelijke 

gezondheidszorg blijft bestaan, omdat dit een structurele noodzaak 

is. 
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Wij willen Wonen  

Jaren geleden zijn woningcorporaties de markt op gedreven. Hierdoor 
slopen of verkopen ze goedkope huurwoningen. Duurdere woningen 
komen hiervoor in de plaats. In Venray is er een overschot aan duurdere 
appartementen, terwijl de wachtlijst voor goedkopere huurwoningen 
steeds langer wordt. Woningcorporaties moeten zich weer gaan bezig 
houden met de taak waar ze voor bedoeld zijn: woningen bouwen en 
verhuren. 

De SP wil dat: 

De gemeente met de woningcorporaties in gesprek gaat wanneer zij 

sloopplannen hebben. Wat ons betreft zijn er een aantal 

voorwaarden aan sloop verbonden: 

Alleen  slopen als de huizen aantoonbaar slecht zijn; 

Voorkomen dat bewoners naar een andere slechte of duurdere 

woning moeten; 

Men moet aantonen dat de huizen niet te verhuren zijn; 

Sloop niet leidt tot langere wachtlijsten; 

Bewoners moeten meer inspraak hebben bij de sloop van hun eigen 

huis. 

De gemeente een prestatiecontract afsluit met Wonen Limburg  

waarin wordt vastgelegd wat de omvang moet zijn van 

huurwoningen in de categorieën goedkoop, betaalbaar en duur en op 

welke termijn dit gerealiseerd gaat worden. Verder wordt hierin 

vastgelegd hoeveel wordt geïnvesteerd in groot onderhoud, 

renovatie en isolatie. 
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Bij nieuwe woningbouwplannen er meteen bij aanvang van deze 

plannen speelterreinen en uitlaatplekken voor honden worden 

meegerekend. Deze voorzieningen horen bij de inrichting van een 

nieuwe wijk.  

 

De huisvesting van buitenlandse werknemers laat te wensen over. Wij 
zijn niet tevreden over het gevoerde beleid van de afgelopen jaren. Wij 
vragen ons af waarom werkgevers de lusten hebben en de samenleving 
de lasten ervan draagt.  

De SP wil dat:  

De gemeente in samenwerking met overheidsinstanties veel beter 

gaat controleren  wie waar werkt en hoe de huisvesting is geregeld.  

De gemeente er bij de woningstichting op aandringt om afspraken te 

maken over een verdeling van de goedkopere huisvesting voor 

verschillende doelgroepen.  

Tot zover onze drie topprioriteiten. Er zijn echter meer onderwerpen 
waar inwoners van Venray mee te maken hebben en waar wij ook 
duidelijke standpunten over hebben. Deze punten volgen hieronder. 
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Ruimtegebruik Regelen 

De SP constateert dat er de afgelopen jaren veel nieuwe stallen en 
loodsen in het buitengebied zijn gebouwd. Dat is meestal geen 
verbetering van de uitstraling van de buitengebieden, want deze 
gebouwen zijn zo groot dat ze erg dominant en opvallend zijn. Op deze 
manier verwordt het buitengebied tot een agrarisch bedrijventerrein en 
verdwijnt alle vrije natuur.  

De SP wil dat: 

De raad serieus kijkt of het mogelijk is om deze grote stallen op 

industrieterreinen te ontwikkelen in plaats van steeds maar weer 

vrije ruimte in het buitengebied daarvoor te gebruiken. 

Deze uitbreidingen veel kritischer bekeken worden. De beslissing 

hierover moeten niet alleen door het college worden genomen, maar 

door de gehele raad. 

Industrieterreinen zijn belangrijk voor de werkgelegenheid. We vinden 
het belangrijk dat er voldoende ruimte is voor nieuwe bedrijven. Alleen 
vragen we ons af of het nodig is om steeds nieuwe terreinen aan te 
leggen.  

De SP wil dat: 

Er goed gekeken wordt hoe de schaarse ruimte beter gebruikt kan 

worden. Op oudere industrieterreinen kan veel winst geboekt 

worden als de lege ruimtes handiger gebruikt gaan worden. 

Er pas nieuwe terreinen ontwikkeld worden als de oude terreinen 

opgeknapt zijn en helemaal in gebruik zijn. 

Een initiatief komt om tot een regionaal grondbedrijf te komen 

waarin we de concurrentie op grond binnen de regio te niet doen. 
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Binnen dit grondbedrijf laten we de te hoog opgelopen grondprijzen 

binnen de duur van vijf jaar teruglopen naar normaal acceptabele 

niveaus.  
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Eerlijke Economie 

Enkele tientallen gemeenten in Nederland dragen de titel Fair Trade 
Gemeente. Veel andere gemeenten zijn bezig deze titel te behalen. Wij 
vinden dat een eervolle titel. 

De SP wil dat: 

De gemeente Venray een Fair Trade gemeente wordt. Hiervoor is het 

nodig dat de gemeente de Fair Trade werkgroep ondersteunt en 

samen met de werkgroep een strategie ontwikkelt om deze 

campagnes langdurig in het nieuws te houden. 

De leegstand van winkels en woonhuizen in het centrum neemt steeds 
grotere vormen aan en is nu al meer dan 10 %. Dat maakt “de mooiste 
binnenstad” van Nederland voor kleine gemeenten er niet fraaier op. Nog 
even en we verdienen het predicaat ‘de leegste binnenstad’.  

De SP wil dat: 

Er een stimuleringsbeleid komt voor kleine zelfstandigen, die met 

ondersteuning van de gemeente een kleine winkel of horeca- 

onderneming kunnen starten. Ook mensen die nu een 

bijstandsuitkering ontvangen moeten hier nadrukkelijk van kunnen 

profiteren. 

Het midden-en kleinbedrijf functioneert als aanjager van de economie. 
Het is op gemeentelijk niveau belangrijk om naar deze groep 
ondernemers te luisteren. Zij weten doorgaans goed aan te geven waar 
de problemen zitten en hebben vaak last van onnodige regels.  

De SP wil dat: 

De gemeente bij het maken van regels en verordeningen meer 

rekening houdt met deze groep ondernemers.  
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Bij het gunnen van werk nadrukkelijk gekeken wordt naar de 

mogelijkheden om dit door plaatselijke en/of regionale bedrijven te 

laten doen.  
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Meer Milieu  

Duurzame energie speelt een steeds grotere rol. Inmiddels zien we op 
steeds meer daken zonnepanelen verschijnen. Wij constateren dat de 
gemeente zelf hierin achterblijft. Dat is jammer, want zij kan hierin een 
voorbeeldfunctie vervullen. Daarnaast gaan de ontwikkelingen van 
duurzame energieopwekking en –opslag erg snel.  

De SP wil dat: 

De  gemeente de mogelijkheid onderzoekt tot het plaatsten van 

zonnepanelen op braakliggende terreinen. Hier kunnen veel 

zonnepanelen geplaatst worden en die stroom kan men  zelf 

gebruiken of gebruiken om bedrijven van goedkopere stroom te 

voorzien. Dit kan voor bedrijven een extra reden zijn om zich in 

Venray te vestigen. 

Nieuw te bouwen woningen voorzien worden van duurzame 

energieopwekking. Dit kan door middel van zonnepanelen, kleine 

handzame windturbines of andere kleine energiecentrales in 

woningen en wijken. 

Bouwvergunningen voor stallen en loodsen de eis moeten stellen dat 

men ervoor zorgt dat de dakconstructie voldoende stevig is om 

zonnepanelen te dragen. 

Het ophalen van grof afval weer gemeentelijk geregeld gaat worden 

en dat dit eens in de 2 of 3 maanden gaat plaatsvinden. De kosten die 

er nu gemaakt worden om zwerfafval op te ruimen worden dan lager 

en daarmee kun je dan de ophaalservice van grof afval regelen. 
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Veilig Verkeer 

Het is ons een doorn in het oog dat zoveel fietsers de N270 niet veilig 
kunnen oversteken. Met name voor fietsers uit de richting Heide/
Leunen en uit de richting Wanssum is het vaak gevaarlijk, zeker in de 
spits. Dat is net de tijd dat ook veel scholieren naar Venray moeten. 

De SP wil dat: 

Er op minimaal 2 plaatsen een veilige oversteek gerealiseerd gaat 

worden. We denken aan een fietsbrug of fietstunnel. In 

samenwerking met de provincie is dit een punt dat aangepakt moet 

worden bij een eventuele herinrichting van de N270.  
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Kunst en Cultuur 

Vele vormen van cultuur zijn in Venray vertegenwoordigd. Met de 
bibliotheek, schouwburg en Kunstencentrum Jerusalem hebben we een 
redelijk  kunst- en cultuuraanbod.  

Wij zien geen heil in de bouw van een peperduur Cultuurhuis waar al 
deze organisaties gehuisvest moeten worden.  

Popcultuur is echter een ondergeschoven kindje, terwijl het wel 
belangrijk is voor het imago van een plaats. Ook in economisch opzicht is 
het belangrijk. Het trekt publiek en zorgt voor de verbetering van 
talentontwikkeling van bands, dj's en artiesten. De stichtingen die hier 
nu enigszins voor proberen te zorgen, onder andere Riddim en 
PopPodium Venray, werken door omstandigheden helaas langs elkaar 
heen.  

De SP wil dat: 

Er in de komende periode gewerkt wordt aan een helder beleid in 

samenspraak met de bovengenoemde stichtingen. Doel is om de 

popcultuur te verstevigen in Venray.  
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Onderwijs Oké 

Met de komst van speciaal basisonderwijs naar Venray kunnen veel 
kinderen dichterbij huis naar school en hoeven zij niet meer met 
taxivervoer naar school.  De leerlingen van het basisonderwijs zijn 
daarmee geholpen. Er is ook een groep die naar het speciaal voortgezet 
onderwijs gaat. Daar moet ook vervoer voor zijn. Voor deze leerlingen is 
het vaak moeilijk om met openbaar vervoer te reizen. Niet alleen 
vanwege hun beperking, maar ook vanwege de verbindingen. Het station 
in Venray ligt ver weg, scholen liggen niet in de buurt van het station. 
Busverbindingen zijn ook niet altijd goed. Dit heeft vaak lange reistijden 
tot gevolg.  

De SP wil dat: 

Voor leerlingen van speciaal onderwijs het leerlingenvervoer blijft 

bestaan en maatwerk is.  Het is wel verstandig dat kinderen in de 

loop van hun schoolloopbaan leren met openbaar vervoer te gaan.  

De gemeente ook voor bepaalde vormen van speciaal voortgezet 

onderwijs in Venray gaat zorgen. Wij vinden dat zij samen met het 

Raayland College moet bekijken of het mogelijk is om daar een 

afdeling op te richten en financieel te ondersteunen. 
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Tot Slot 

Bestuur en fractie van de SP willen de inwoners bedanken voor het 
vertrouwen in ons in de afgelopen jaren. Wij hopen dat we bij de 
komende verkiezingen weer op uw steun kunnen rekenen. 

De afgelopen periode was voor alle oppositiepartijen geen makkelijke 
periode. Alle goede ideeën die er waren, werden afgeserveerd door de 
coalitie. Er was totaal geen bereidheid om ook maar aan een punt/idee/
plan van de oppositie mee te werken. Er werd vaak niet op inhoudelijke 
gronden gediscussieerd, maar alleen op machtsoverwicht. We hebben 
dit vaak als storend en niet-constructief ervaren. 
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SP Venray 

Secretariaat 
Wijnruit 44 
5803 LE  Venray 

I: venray.sp.nl 

E: venray@sp.nl 

Volg ons ook op: 

facebook.com/SPVenray 

@spvenray 

http://www.venray.sp.nl
mailto:venray.sp.nl
http://www.facebook.com/SPVenray
http://www.twitter.com/spvenray

